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-Ensi vuoden budjetissa ei tienpidon määrärahoja saisi lähteä alentamaan, jos julkinen valta
haluaa myötävaikuttaa elinkeinoelämän mahdollisuuksiin työllistää ja kilpailla maailman
markkinoilla, sanoo Tieyhdistyksen toimitusjohtaja Jaakko Rahja.
  -Yrityksille yksi tärkeimmistä – monelle jopa tärkein - asioista on kunnolliset liikenneolot.     
Tämän tosiasian jälleen kerran paljastaa Keskuskauppakamarin yritysjohtajille suunnattu
selvitys.
  Keskuskauppakamarin selvityksessä ilmenee, että valtateiden parantamisen tärkeys on vuosi
vuodelta korostunut. Suomessa toteuttamistaan odottaa kymmeniä tieinvestointeja, joiden
yhteiskunnalliset hyödyt ovat moninkertaiset kustannuksiin nähden. Ne ovat hankkeita, jotka
edistävät yritysten kilpailukykyä ja parantavat niiden työllistämismahdollisuuksia. Vaikutuksina
on myös alueellinen elinvoimaisuus ja tasa-arvo.
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